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Vragen van het lid Cramer
(ChristenUnie) aan de minister van
Verkeer en Waterstaat over de bouw
van station Maarheeze. (Ingezonden
27 augustus 2008)

1
Herinnert u zich de uitspraken van uw
voorganger, zoals gedaan in het
notaoverleg van 30 oktober 2006 over
het MIT/SNIP-Projectenboek 2007,
over de mogelijke opening van
station Maarheeze in 2007?1

2
Is het waar dat u in januari 2008
1,25 miljoen euro beschikbaar hebt
gesteld voor dit station in het kader
van de file-proof projecten, dat NS in
mei een bedieningsgarantie heeft
afgegeven en dat het
bestemmingsplan is afgerond?

3
Zijn hiermee alle benodigde
procedures afgerond? Zo neen, welke
procedures moeten nog worden
doorlopen en hoeveel tijd kost dit
minimaal?

4
Is het waar dat ProRail uitgaat van
een planning die resulteert in de
opening van het station in mei 2010?
Zo ja, waarom is er nu nog ruim
anderhalf jaar nodig voor realisatie
van het station?

5
Bent u bereid, in overleg met ProRail,
de aanleg van station Maarheeze zo
spoedig mogelijk te realiseren?

1 Kamerstuk 30 800 A, nr. 48, vergaderjaar
2006–2007.
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